
Referat
Emne: Ordinær generalforsamling

Formål med mødet: Regnskab for det forgangne år fremlægges, medlemmer til de to råd
vælges, forslag tages op til afstemning og evt. spørgsmål fra beboer besvares.

Mødeleder: Morten Hagenau, C1

Referent: Morten Hagenau, C1

Stemmetællere: Ida Edsen D3, Niels Eriksen

L1, Nadia Kohnan M1.

Dato: 20/11 - 2019

Varighed: Start 19:10 - 20:10

Tilstedeværende(antal): 16.

Dagsorden:
1. Valg af dirigent, referent og 3 stemmetællere
2. Beretning fra beboerrådsformanden
3. Beretning fra kollegianerrådsformanden
4. Fremlægning af kollegianerrådets regnskab
5. Diskussion om kumme vs. skabsfryser
6. Valg af medlemmer til kollegianerrådet
7. Valg af medlemmer til beboerrådet
8. Eventuelt

Dagsordenspunkt: Drøftelse og konklusion:

1. Valg af dirigent, referent og 3
stemmetællere

Dirigent: Morten Hagenau, C1
Referent:  Morten Hagenau, C1
Stemmetællere: Ida Edsen D3, Niels Eriksen L1, Nadia
Kohkan M1.

2. Beretning fra
beboerrådsformanden

● Updates fra bestyrelsesmøde med Kristiansdal
○ Ventilation på badeværelser - Bliver tænkt

over fra Kristiansdals side.
○ Der er blevet snakket med Kristiansdal om

vinduer på badeværelset.
○ Der er snakket med Kristiansdal om

udendørs vandforsyning med tilhørende
haveslange.



3. Beretning fra
kollegianerrådsformanden

4. Fremlægning af
kollegianerrådets regnskab

Et overskud på 13.000 indtil videre i år.
Overskuddet er skønnet til 7.000 efter lønninger.
Saldoen er pt 55.183 på kontoen + 1000 i kontanter.

Leje af fælleshus fungere ret godt ud over de episoder med
dobbeltbooking der har været trælse.

Der blev nævnt at man i kollegianerrådet har diskuteret at
købe en Soundbox til fælleshuset, men ingen beslutning
herom blev taget.

5. Diskussion om kumme vs.
skabsfrysere.

Der er blevet foretaget en diskussion omkring fordele og
ulemper ved skabsfrysere i forhold til kummefrysere.

Der blev foretaget en afstemning om hvorvidt vi skal have
skabsfrysere:

Enstemmigt med 16 ud af 16 stemmer for skabsfrysere.

6. Valg af medlemmer til
kollegianerrådet

De ledige poster blev præsenteret og der blev givet en kort
beskrivelse omkring de opgaver de forskellige poster har.

Formand:
Sonny stiller op som kollegianerrådsformand, men en lille
overgangsperiode for at blive sat ind i det.
Enstemmigt med 16 ud af 16 stemmer.

Møbel- og vaskekælder ansvarlig:
Anne stiller op som møbel- og vaskekælder ansvarlig.
Enstemmigt med 16 ud af 16 stemmer.

Haveudvalg: Sara og Esther stiller op som nye medlemmer i
haveudvalget.
Sara - Enstemmigt med 16 ud af 16 stemmer.
Esther - Enstemmigt med 16 ud af 16 stemmer.

Håndværkerkontakt:
Der var ingen der stillede op og det blev diskuteret om det
var nødvendigt med to håndværkerkontakter. Dette vil bliver
afgjort på næste kollegianerråds møde.



7. Valg af medlemmer til
beboerrådet

Beboerrådsformand: Ida Edsen stiller op som ny
beboerrådsformand.
Enstemmigt med 16 ud af 16 stemmer.

Der blev stemt om øvrige menig medlemmer til
beboerrådet:
Cæcilie - 15 for og 1 blank.
Richard - 15 for og 1 imod.

8. Andet/Evt. Det blev taget op at det var lidt svært at finde ud af hvem
man skal kontakte ved forskellige problemer. Det blev
pointeret at der var et pinned opslag på Facebook, men der
vil blive udgivet et skriftlig oversigt over posterne enten i
fælleshuset eller efter hver generalforsamling i postkasserne.
-------------------------------------------------------------------------
Der er blevet diskuteret hvorvidt vores nye vasketider på 2
timer istedet for de forhenværende vasketider på 1.5 timer
har været en fordel. Der blev stemt om hvorvidt de
nuværende tider skal laves om:

Afstemning om den nuværende ordning skal revurderes.
4 for 9 blank 3 imod.

Der blev diskuteret om det skulle laves om til den gamle
ordning eller en ordning med 1 times intervaller.

Der blev stemt hvorvidt nye vasketider på 1 time skal
indføres:
14 imod 2 blank

Ergo bliver der skrevet til Miele om vi kan få 1.5 timers
vasketider tilbage.
-------------------------------------------------------------------------
Der blev diskuteret hvad der skulle gøres hvis man oplever
der ikke er gjort rent oppe i fælleshuset. Det blev diskuteret
og konklusionen var at det nogle gange er svært at holde
styr på hvem der har svinet og at det til en hvis grænse er en
del af at bo på et kollegie.

Det blev dog understreget at man burde kontakte den
fælleshus ansvarlige for at se nærmere på det.
-------------------------------------------------------------------------


